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خدا از دهان تان بشنود آقاي سجادي!
وزير محترم ورزش و جوانان احتمالاً تنها كســي اســت كه هنوز اميد دارد 
پرســپوليس و استقلال از ليگ قهرمانان آســيا حذف نشوند. در حالي كه 
كنفدراسيون فوتبال آسيا صراحتاً حذف آنها را اعلام كرده و حتي سيد بندي 
مسابقات با شركت تيم هايي كه مجوز گرفته اند، تعيين شده اما وزير ورزش 
مي گويد ما همچنان فرصت داريم و مسئولان دو باشگاه در حال تكميل كردن 
مدارك لازم هستند.  صميمانه اميدواريم آقاي سجادي درست گفته باشند 
و اين اتفاق رخ دهد اما سؤال اينجاست كه چطور مي توان در عرض يك هفته 
تا 10 روز مشكل مالكيت مشترك، حق پخش تلويزيوني، ورزشگاه اختصاصي 
و ساير موارد را حل كرد؟ ما سال هاي سال فرصت داشتيم تا حداقل اين قبيل 
موارد كلي را حل كنيم اما پرســپوليس و استقلال همچنان فاقد ورزشگاه 
اختصاصي هستند و به شكل اعجاب آوري مالك مشترك دارند. البته حميد 
ســجادي توپ را به زمين شــركت آلماني كه با كنفدراسيون فوتبال آسيا 
همكاري مي كند انداخته و گفته ما با كنفدراســيون در طرف نيســتيم و 
مشكل مان با شركت آلماني است كه ان شا ءا... حل مي شود. ما هم اميدواريم 
واقعاً معجزه اي رخ دهد و حرف وزير ورزش درست باشد. اگر همين يك حرف 
سجادي هم در طول سال درست از آب دربيايد، واقعاً قدردان او خواهيم بود.

پرسپوليس در هفته چهاردهم ليگ برتر 
نتوانست قعرنشين ليگ را شكست دهد و 
نمايش نسبتاً پرانتقادي در مشهد داشت. 
از آن طــرف اســتقلال از ســد يكــي از 
تاكتيكي ترين تيم هاي ليگ عبور كرد تا 
قهرماني اش در نيم فصل تقريباً مسجل شده 
باشد. يكي از دلايل تفاوت عملكرد استقلال 
و پرســپوليس در اين فصل را مي توان به 
خريدهاي تابستاني دو تيم مرتبط دانست. 
در تابستان هم پرسپوليس و هم استقلال 
چند مهره كليدي خود را از دست دادند ولي 
بازيكنان جديد استقلال تا اينجا عملكرد 
به مراتب بهتري نسبت به خريدهاي جديد 
پرسپوليس داشتند. كوين يامگا بهترين 
گلزن آبي ها در 14 هفته گذشته بوده و هم 
بــه عنوان بازيكن هجومــي هم به عنوان 
وينگ بــك نمايش خوبــي از اين بازيكن 
ديديم. رودي ژســتد هم كه نوع بازي اش 
منتقداني دارد با حمايت هاي مجيدي در 
طول چند هفته گذشــته، تبديل به يك 
بازيكن مهم در تيم او شده است. آمار گلزني 
او، قابل دفاع نيســت ولي مجيدي اعتقاد 
دارد اين مهاجم خواسته هاي او در زمين را 
به بهترين شكل ممكن پياده مي كند. جعفر 

سلماني و اميرحسين حسين زاده هم خيلي 
زود به تركيب اصلي اســتقلال رسيدند. 
هرچند در استقلال هم چند بازيكن جديد 
اين تيــم مثل محمدرضا آزادي، اميرعلي 
صادقي و امين قاسمي اصلًا موفق نبودند 
ولي ساير نفرات نمايش هاي بسيار خوبي 
داشــتند و به اســتقلال كمك كردند تا 

صدرنشين ليگ باشد. 
همه اين  موارد حاكي از اين اســت كه 
مجيــدي ضعف هاي تيمــش را به خوبي 
شناخته و توانسته آنها را تا حد زيادي برطرف 
كند. البته كه ســرمربي استقلال در نقل و 
انتقالات زمستاني هم به دنبال تقويت تيمش 
اســت. در مقابــل، پرســپوليس اصلًا در 
خريدهاي اين فصل موفق عمل نكرد و يحيي 
گل محمدي كه به دليل بدهي هاي باشگاهش 
امكان خريد بازيكــن خارجي با كيفيت را 
نداشت مجبور شد فقط از بازيكنان داخلي 
اســتفاده كند. رضا اسدي كه با سروصداي 
زيادي راهي پرسپوليس شد و از او به عنوان 
جانشــين احمد نوراللهي ياد مي شد، به جز 
چنــد بــازي نخســت در بقيــه بازي ها 
نيمكت نشين بوده و فقط در دقايق پاياني به 
ميدان مي رود. حامــد پاكدل هم كه فصل 

گذشته گل هاي حساسي براي آلومينيوم زده 
بود، نمايش دلچســبي در هفته هاي قبل 
نداشت، هرچند در حال حاضر مصدوم است 
و نمي توانــد براي تيمش به ميــدان برود. 
عليرضا ابراهيمي هم كه قرار بود جانشــين 
محمدحسين كنعاني زادگان شود، بيشتر 
بازي هاي تيمش را از روي نيمكت تماشــا 

كرده است. 
به اين خريدها مي توان رضا دهقاني 
جوان را هم اضافه كرد كه قرار بود به يكي 
از ستاره هاي اين تيم تبديل شود اما پيش 
از بسته شدن پنجره تابستاني با رضايت 
كادر فني قرمزها راهي تراكتور شد تا اين 
ذهنيت به وجود بيايد كه اين خريدها بر 
اســاس نياز تيم انجام نشده است. تنها 
خريد پرسپوليس كه نسبتاً موفق بوده و 
عملكرد قابل قبولي از خودش به نمايش 
گذاشته، علي نعمتي است ولي اين بازيكن 
هــم بــا تبديل شــدن به يــك مدافع 
شش دانگ فاصله دارد. در مورد بازيكنان 
تاجيكستاني پرسپوليس هم نمي شود 
قضاوتــي انجام داد، چراكــه هنانوف و 
صفــروف هنوز فرصــت بــازي براي 

سرخپوشان را به دست نياوردند. 

فرق بزرگ آبي و قرمز 

فرهاد بهتر از يحيـــي خريد كرد
 استراتژي  گل محمدي 

در نقل و انتقالات عوض شد
پرســپوليس تا پايان هفته چهاردهم 10 گل دريافت كرده و گل محمدي قصد ايجاد 
تغييراتي را در ساختار دفاعي تيمش دارد. يحيي كه به دنبال جذب يك هافبك و يك 
مهاجم بود، حالا با دردسرهاي جديدي مواجه شده است. در بازي با شهرخودرو مشهد 
آل كثير هم مصدوم شد و اگر رباط صليبي پاره كرده باشد، حداقل شش ماه از ميادين 
دور خواهد بود و كل فصل را از دســت مي دهد البته پزشكان و كادر فني پرسپوليس 
اميدوارند چنين اتفاقي رخ نداده باشــد اما به هر حال حتي اگر عيسي مصدوم نباشد، 

پرسپوليس بايد يك مهاجم ديگر بخرد. 
 به نظر مي رســد گل محمدي با توجه به رفتن رادوشويچ و دريافت گل هاي زياد 
تيمــش بايد يك دروازه بــان و حداقل يك مدافع هم بخرد. بعضــي از مردان دفاعي 
پرسپوليس انتظارات را برآورده نكرده اند و به همين دليل استراتژي گل محمدي در فصل 
نقل و انتقالات عوض مي شود و بايد برخلاف پيش بيني هاي اوليه در ساختار دفاعي هم 
تيمش را تقويت كند. پرسپوليس پارسال تا پايان هفته چهاردهم ۸ گل دريافت كرده 
بود اما امسال 10 گل خورده و علاوه بر آن استحكام و صلابت دفاعي اين تيم نسبت به 
سال هاي گذشته كمتر شده است. به همه اينها بالا رفتن سن سيدجلال حسيني را هم 
اضافه كنيد تا متوجه شويد كه يحيي گل محمدي حتي اگر در نيم فصل مدافع جديدي 

نخرد، در پايان فصل حتماً بايد اين كار را انجام بدهد. 
 پرســپوليس البته هنوز به آينده اميدوار است و يحيي تيمش را از مدعيان اصلي 
قهرماني مي داند اما به هر حال بسياري از هواداران پرسپوليس هم قبول دارند كه تيم شان 

قدرت و صلابت فصول گذشته كه قهرمان شد را ندارد. 

هديه ويژه تولد سرمربي اسبق استقلال   
عكس يادگاري شفر با فردوسي پور 

وينفرد شفر همچنان اتفاقات فوتبال ايران را دنبال مي كند و دوستان ايراني 
خودش در داخل و خارج از كشــور را حفظ كرده اســت. سرمربي اسبق 
استقلال اين روزها درگير تولدبازي و پاسخ دادن به پيام هاي تبريكي است 
كه از سراســر جهان برايش ارسال مي شود و در فضاي مجازي هم بازتاب 
پيدا مي كند. وينفرد شفر كه با وجود اخراج شدن از استقلال در بهار سال 
۸9، بارها تأكيد كرده هواداران استقلال را فوق  العاده دوست دارد و حساب 
آنها را از مديرعامل وقت باشگاه جدا مي كند )البته بماند كه تابستان سال 
گذشــته حاضر نشد به اســتقلال بابت مطالبات خود حتي يك دلار هم 
تخفيف بدهد( عكسي از خودش همراه با عادل فردوسي پور و محمدحسين 
زرندي مدير رسانه اي اسبق باشگاه استقلال در اينستاگرام منتشر كرد و 
طــي آن از زرندي بابت ارســال اين عكس و تبريــك گفتن تولد خود 
سپاسگزاري كرد.  شفر طي روزهاي سرمربيگري در استقلال همواره رابطه 

خوبي با عادل فردوسي پور داشت.
شرط دعوت از كنعاني زادگان   

پليس ادعاي بازيكن تيم ملي را بررسي مي كند 
محمدحسين كنعاني زادگان مدافع تيم ملي مدعي شده صوت منتسب به 
او تقليد صدا شده و صداي واقعي او نيست. اين ادعا در حال بررسي از سوي 
پليس فتا اســت. در صورتي كه ادعاي او تأييد شود به اردوي تيم ملي براي 
بازي با عراق و امارات دعوت خواهد شــد. در غير اين صورت به نظر مي رسد 
شانس دعوت به اردوي تيم ملي براي دو بازي يادشده را از دست خواهد داد 
چراكه با جرايم و محروميتي از سوي كميته اخلاق مواجه خواهد شد. پليس 
 فرد مورد نظر كه صوت را در فضاي مجازي بارگذاري كرده شناسايي كرده و 
گفته مي شــود در تركيه زندگي مي كند.  صوت منتسب از محمدحسين 
كنعاني زادگان بازتاب گسترده اي در فضاي مجازي داشته است و خيلي ها 
مي گويند اگر اين صورت واقعاً متعلق به مدافع تيم ملي باشد بايد با محروميت 
از حضور در تيم ملي مواجه شود چراكه بايد شان بازيكن تيم ملي و تيم ملي 

را رعايت مي كرد. 
  ادعاي جنجالي روزنامه مشهور پرتغالي درباره طارمي

روزنامه مشهور پرتغالي ادعاي جنجالي در خصوص ستاره كشورمان مطرح 
كرد. مهدي طارمي كه در تيم پورتو به يك مهره تأثيرگذار و مهم بدل شده 
و در اين فصل مي خواهد قهرمان پرتغال شود، با ادعاي عجيبي از روزنامه 
پرتغالي مواجه شد. روزنامه ركورد چاپ ليسبون خبري را در سايت خود 
منتشــر كرد و مدعي شد كه مهدي طارمي دوست داشت به تيم بنفيكا 
بپيوندد ولي اين اتفاق رخ نداد. روزنامه ركورد نوشت: شنيده ها از باشگاه 
ريوآوه حاكي از اين است كه طارمي فقط مي خواست راهي بنفيكا شود و 
ترجيحش بازي در تيم عقاب ها بود تا اينكه به پورتو يا اسپورتينگ ليسبون 
منتقل شــود. اين اتفاق البته رخ نداد و ستاره ايراني در تابستان 0202 با 
4/37 ميليون يورو به پورتو پيوست. طارمي در پورتو تاكنون 47 بازي انجام 

داده و آمار خيره كننده 43 گل و 62 پاس گل به ثبت رسانده است. 
مطهري به يك شرط استقلال را ترك مي كند  

عدم حضور اميرارســلان مطهري در تركيب اســتقلال و در بازي با مس 
رفسنجان موجب شد تا برخي شايعه كنند اين مهاجم از نيمكت نشيني خود 
ناراحــت و درصدد جدايي از اردوي آبي هاســت. او بعد از اين مســابقه در 
مصاحبه اي كه با خبرنگاران داشت به  صراحت اعلام كرد برنامه اي براي ترك 
استقلال ندارد و اگر قرار بود اين كار را انجام بدهد در ابتداي فصل جمع آبي ها 
را ترك و به يك تيم جديد مي پيوست. اميرارسلان مطهري در تلاش است 
در رقابت با ديگر مهاجمان استقلال فرصت حضور در تركيب تيم آبي و گلزني 
را پيدا كند. او در محفلي خصوصي عنوان كرده به شرطي استقلال را ترك 
مي كند كه در ليســت بازيكنان مد نظر فرهاد مجيدي براي دور برگشت 
بازي هاي ليگ برتر قرار نگيرد. همچنين گفته نمي تواند به  زور در جمع آبي ها 
باقي بماند اما اگر ســرمربي به وي اعتقاد داشته باشد تلاش خود را به كار 
مي گيرد تا بار ديگر به تركيب ثابت استقلال راه پيدا كرده و ارائه گر بازي هاي 
خوبي براي اين تيم باشــد. در روزهاي اخير بابك مرادي هافبك چپ پاي 
اســتقلال درخواست جدايي داده  و بايد منتظر ماند و ديد كه در تعطيلات 

زمستاني به  جز او چه بازيكناني اردوي تيم آبي را ترك مي كنند. 

از جمله بازيكنان استقلال كه در 
فصل بيست ويكم دچار افت فاحش 
شــده هافبك شــماره 7 اين تيم 
اســت. آرش رضاوند هافبك 2۸ 
ساله تيم استقلال از ابتداي ليگ 
نوزدهــم پس از جدايي از ســايپا 
آبي پوش شد. او برخلاف دو فصل 
گذشته در فصل جاري ليگ برتر 
حضــوري ناموفــق در جمــع 
هم تيمي هايــش داشــته و آمار 
ضعيفي را از خودش بر جا گذاشته 
اســت. او غير از ســه بازي مقابل 
هوادار و ذوب آهن در هفته هاي اول 
و دوم و گل گهر سيرجان، در هيچ 
يك از مسابقات اين فصل به طور 
كامل در تركيــب اين تيم حضور 
نداشته است. در هفته هاي گذشته 
و از بعــد دربــي نيــز حضورش 

كمرنگ تر شد. 
رضاونــد در بــازي مقابــل 
پرســپوليس 16 دقيقــه، مقابل 
شهرخودرو يك دقيقه و در ديدار 
مقابل مس رفســنجان تنها پنج 
دقيقــه فرصت حضور در ميدان را 
داشت و در مسابقات مهمي مانند 
پيكان يا سپاهان اصلاً براي استقلال 

در تركيب اين تيم حضور نيافت. در 
همين مدت طرفداران استقلال با 
به راه انداختن كمپيني در فضاي 
مجازي و كانال هاي تلگرامي از كادر 
فني و بــه ويژه فرهــاد مجيدي 
مي خواستند كه آرش رضاوند را از 
جمــع بازيكنان اســتقلال كنار 
بگذارد تا يكجا براي جذب بازيكنان 

اثرگذار باز شود. 
حالا و در حالــي كه طي 24 
ساعت اخير خبر معاوضه احتمالي 
رضاوند با يكي از بازيكنان تيم فولاد 
نقل محافل ورزشي بوده اين موضوع 
با اســتقبال گســترده طرفداران 

اســتقلال مواجه شــده و از 
مجيدي خواسته اند در صورت 

امكان شــرايط جدايي رضاوند از 
استقلال را فراهم كنند. اين بازيكن 
در بدو حضورش در تيم استقلال با 
انتشار تصاوير دوران نوجواني  اش 
روي سكوهاي استاديوم آزادي كه 
با پيراهن استقلال مشغول تشويق 
اين تيم بود، محبوبيت زيادي نزد 
هواداران اين تيم به دست آورد اما 
حالا پس از گذشت حدود دو سال 
نزد همان هواداران منفور شــده و 
خواهــان جدايــي  اش از تيــم 

محبوب شان شده اند. 

بعــد از انتشــار اســناد ايراداتي كه 
كنفدراسيون فوتبال آسيا به دو باشگاه 
پرسپوليس و استقلال گرفت، مديران 
پرســپوليس بلافاصله نسبت به اين 
موضوع واكنش نشــان داده و مدعي 
شدند عده اي در خصوص حذف اين 
باشگاه از آسيا خيانت كردند و بعضي 
 AFC از اخبار از داخل كشور به گوش
رسيده اســت. باشگاه پرسپوليس با 
انتشار بيانه اي اعلام كرد: همين اقدام 
به خوبي بر اين مسئله صحه مي گذارد 
كه بعضي اعضاي كميته بدوي در اين 
امر دخيل بودند و همچنان تلاش  آنها 
براي خنثي كردن اقدامات براي صدور 
مجوز ادامه دارد. موضوعي كه پيش از 
اين بارها مورد تأكيد قرار گرفته است 
و خواهان رسيدگي به موضوع از سوي 
بخش هاي مسئول شده بوديم.  اين 

وضعيــت، نه فقــط اقدامــي عليه 
پرسپوليس كه اقدامي عليه كشور و 
مردم است. بايد ديد از چنين مسائلي، 
چه اهدافي دنبال مي شود.  در ارتباط 
با اســنادي كه كميته بدوي اقدام به 
انتشار آن كرده، نكات عجيب ديگري 
هم وجود دارد. از جمله اينكه در نامه 
كنفدراســيون فوتبال آسيا به هيج 
وجه، اشــاره به جعل، فتوشــاپ يا 
مواردي از اين دســت نشــده است.  
همچنين سؤال اساسي ما، اين است 
وقتي نواقصي وجود داشت براساس 
رسالت و مسئوليت حرفه اي كميته 
بدوي با چه سوءنيت و سوء هدفي در 
موعد مقرر تذكر و هشــدار لازم داده 
نشــد؟! اين رويه اگر يك كارشكني 
آشكار و خيانت نيست، پس چيست؟ 
اگر  اسم اين  كار وطن فروشي نيست، 

پس چه چيزي است؟ بر همين اساس 
تقاضاي جدي باشگاه پرسپوليس از 
نهادهاي ذي ربط از جمله پليس فتا اين 
است كه با توجه به تخصص و امكاناتي 
كه دارند مشخص سازند درز و افشاي 
اين نامه ها برخلاف اصل محرمانگي به 
چه شكل و توســط چه افرادي اتفاق 
افتاده اســت. اين مســئله مي تواند 
ســرنخ هاي خوبي را درباره اتفاقات 
گذشــته و اقدامات آينده اين افراد به 
دســت دهد. هرچند جامعه فوتبال 
ايران و باشــگاه پرسپوليس به خوبي 
مي دانند كه اين مسائل از كجا نشأت 
مي گيرد. شــايد هم تصور مي كنند 
پرسپوليس و استقلال را مي شود به 
روزگار پاس دچار كرد. همان طور كه 
قبلاً گفته شد بايد به اين افراد به جاي 

نشان لياقت نشان خيانت داد. 

هافبك محبوب استقلال ظرف 2 سال منفور شد!
استقبال هواداران از جدايي آرش

دست هايي از داخل باعث حذف ما شدند 
باشگاه پرسپوليس: عده اي وطن فروشي كردند

پس از ناكامي هفته گذشته مقابل صنعت نفت، رختكن نفت مسجدسليمان شاهد 
وقوع اتفاقات تلخي بود. گروهي از بوقچي هاي نفت مسجدسليمان كه از نتايج و 
ناكامي هاي تيم خودشــان حســابي عصباني بودند، با بازيكنان درگير شدند و 
صحنه هاي زشتي پديدار شد. اين فضا به قدري براي بازيكنان و اعضاي كادر فني 
نفت غيرقابل هضم بود كه تمرينات به شهر اهواز منتقل شده تا در آستانه بازي با 
استقلال آرامش بيشتري بر كل مجموعه حاكم شود ولي ظاهراً خط و نشان كشيدن 
براي بازيكنان همچنان به قوت خود باقي اســت. خبرهايي كه از مسجدسليمان 
مي رسد حكايت از آن دارد كه چند نفر از افراد حاضر در ماجراي چند روز قبل، بار 
ديگر شاگردان فراز كمالوند را مورد خطاب قرار داده و با تأكيد بر اينكه كوچك ترين 
توجيهي را از آنها هنگام رويارويي با استقلال نمي پذيرند، در فضاي مجازي مدعي 
شده اند اگر بازيكنان نفت مسجدسليمان برابر استقلال دوباره ضعيف ظاهر شده يا 
كم كاري بكنند، دوباره همان بساط قبلي به راه است و آنها ) بوقچي ها( نمي توانند 

ساكت بنشينند و شاهد سقوط تيم شان به دسته پايين تر باشند!

حميد سجادي وزير ورزش در حاشيه جلسه ديروز هيئت دولت و در ديدار 
با وزير ارشاد درباره حذف باشگاه هاي استقلال و پرسپوليس از ليگ قهرمانان 
آسيا، اظهار داشت: هنوز اميدواريم و ان شاءا... حذف نمي شوند. هنوز فرصت 
استيناف خواهي باقي  مانده است. به ما به عنوان عضو كنفدراسيون فوتبال 
آسيا سه ماه فرصت داده شد و هنوز اين مهلت تمام نشده است. باشگاه ها با 
تمام تلاش شــان به دنبال انجام تكاليف هستند. اين تكاليف از سال 2016 
مانده و متأســفانه انجام نشده اســت. ما همچنان اميدواريم پرسپوليس و 
استقلال بتوانند در فصل آينده ليگ قهرمانان آسيا حضور پيدا كنند.  سجادي 
ادامه داد : در اين ميان باشــگاه گل گهر هم هست و ايرادي كه به اين باشگاه 
وارد شده، اين است كه يك بدهي را هشت روز دير پرداخت كرده اند و ان شاءا... 
اين مشكل قابل حل شدن است و برطرف خواهد شد اما استقلال و پرسپوليس 
تا پايان دي در حال تكميل مدارك بودند و دو هفته پيش ضرب الاجلي پنج 
روزه به يكباره از طرف شركتي كه امور حرفه اي سازي را انجام مي دهد، صادر 
شــد.  وزير ورزش و جوانان تصريح كرد: الان طرف حساب ما AFC نيست. 
طرف ما شركتي است كه براي AFC كار مي كند. كليه باشگاه هاي چين هم 
حذف شده اند و عربستان 10 درخواست داشته كه سه درخواستش حذف 
شده  است. ابهامي كه داريم اين است كه AFC مهلت فدراسيون خودش را 
ناديده گرفته و به يكباره شوكي به هواداران و مديريت تيم ها وارد كرده است. 

 مشكل شركت آلمانی است 
! AFC   نــه

وزير ورزش  اميدوار است يا فقط » اميد« می دهد؟

 اگر مقابل استقلال كم كاري كنيد
 باز هم كتك كاري مي كنيم 

بوقچي ها دوباره حريف آبی ها را تهديد كردند 

حميد ســجادي وزير ورزش و جوانان همچنان اميدوار است 
پرسپوليس و استقلال از آسيا حذف نشوند. به نظر مي رسد براي 
جلوگيري از سرخوردگي عمومي هواداران دو تيم پرطرفدار 
كشور يك سري از وزرا وارد عمل شــده اند و قصد دارند همه 
تلاش خود را انجام دهند تا شايد معجزه شود و كنفدراسيون 
فوتبال آسيا از نظر اوليه خود برگردد.   در همين راستا احسان 

خاندوزي وزير اقتصاد هم وارد عمل شد تا به سجادي كمك كند 
و مشكل پرسپوليس و استقلال در آسيا حل شود. البته اينكه 
تلاش ها تا چه حد به نتيجه مي رسد، هنوز مشخص نيست ولي 
به هر حال اميد اندكي براي بازگشت پرسپوليس و استقلال به 
آســيا وجود دارد و به نظر مي رســد وزراي اقتصاد و ورزش 

نمي خواهند همين اميد اندك را هم از دست بدهند.

وزرا   وارد  ماجراي  حذف پرسپوليس و استقلال شدند
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با دریافت ۱۰ گل 
و مصدومیت آل کثیر

استراتژی گل محمدی 
 در نقل و انتقالات 
عوض  شـد 

 گل محمدی  به  دنبال  خرید  مهاجم  
از لیگ B     و  C   برزیل

1و8

خبر بد برای پرسپولیسی ها 

 به احتمال ۹۹ درصد
رباط صلیبی آل کثیر پاره است
8

 رادوشویچ: 
قرار نیست برگردم 

خانو اده ام در ایــران 
خوشحال  نبودند
4

وطن   فروشی کردند
باشگاه پرسپولیس: 
دست هایی در داخل باعث حذف ما شد
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